
Školská rada Základní školy Světice 

 

Zápis ze zasedání školské rady ZŠ Světice 

Dne 12. října 2022 

 

Zasedání se zúčastnili tito členové Školské rady. Školská rada je usnášeníschopná. 

Účastníci Členství v radě školy Přítomnost 

Markéta Koběrská (MKob) 
Petr Jarkovský (PJ) 
Antónia Stochovičová (AS) 
Martina Kolářová (MKol) 
Kateřina Ruszová (KR) 
Jiří Vomlel (JV) 
 

zvolena za zákonné zástupce žáků 
zvolen za zákonné zástupce žáků 
zvolena za pedagogy ZŠ Světice 
zvolena za pedagogy ZŠ Světice 
jmenována za zřizovatele 
jmenován za zřizovatele 
 

P 
P 
O 
P 
P 
P 
 

Hosté Pavla Žižková, ředitelka školy P 

Datum konání  12. října 2022  

P – Přítomen / přítomna 

O – Omluven / omluvena 

 

Projednávaná témata: 

 

1. Představení role Školské rady (ŠR) a povinností jejích členů  
2. KR informovala, že ji za zřizovatele ve ŠR nahradí zastupitel obce Tehov Martin Landa 
3. Nová ŠR zvolila svým předsedou PJ 
4. Ujasnění funkce nově zřízeného emailu školské rady, který má za účel získání více podnětů ke 

zlepšení chodu školy, o správu mailové schránky se bude starat MK 
5. Pojednali jsme podobu webových stránek školy a doporučujeme sjednotit ukládání dokumentů 

ŠR, které jsou nyní na dvou místech 
6. Ředitelka PŽ představila start školy do nového roku. Představila nové členy učitelského sboru, 

další strategii posilování a zkvalitňování učitelského sboru 
7. KZ nabídla, aby se zástupci školy Světice přišli podívat do školy Tehov na 3D tiskárnu 
8. Projednali jsme možnosti náboru nových pedagogů – sociální sítě, přímý kontakt na Ped. Fa. UK 

a dalších školách z pedagogickými obory, máme 4 UK dívky ve škole 
9. Projednali jsme potřebu odstřihnout pana Fajgaru od přístupu k facebooku školy 

 

 

 

 


